
ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
Datum: 13.09.2005 
 
ZAPISNIK 24. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 12. septembra v prostorih Odbojkarske zveze Slovenije, v Ljubljani. 
Seja se je začela ob 1700. 
 
Prisotni člani predsedstva:Jana Prešeren, Stanko Indest, Brane Hrovat, Hari Murćehajić; 
Ostali prisotni: Dejan Perčič, Pevc Anton; 
Opravičeno odsoten: Aco Kramar  
 
Sejo je sklicala predsednica ZOSS Prešeren Jana. 
  
Predsedstvo je sprejelo predlagani dnevni red. 
 
Dnevni red:  
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 23. seje, 
2. pregled zapisnikov KIN in pritožba DOS Gorenjske, 
3. potrditev C in D liste sodnikov ter zapisnikarjev, 
4. ocenjevanje v naslednji tekmovalni sezoni – točna definicjja postopkov, 
5. poročilo BV komisije, 
6. razno; 

 
Ad 1.) 
 
Pri pregledu zapisnika 23. seje so člani predsedstva ugotovili: 

• Disciplinski sodnik še vedno ni rešil odprtih primerov, zato ga pokliče predsednica ZOSS in ga 
pozove, da te primere reši, ter da se razjasni glede svojega delovanja v ZOSS.. 

• Zapisnik iz licenčnih seminarjev je že pripravljen in bo v roku enega tedna objavljen na spletni 
strani. 

• Komisiji SKS se poda novi pravilnik o spremljanju in kontroli sojenja v pregled (sekretar naredi 
čistopis) in nato predsedstvu v korenpondenčno sprejemanje. 

• Komisijam ZOSS se pošlje vse veljavne pravilnike. 
• Predsedstvo se je seznanilo z zapisnikom 2. seje komisije za delegiranje in sprejelo vse 

predlagane sklepe.  
• Iz DOS Koroške smo prejeli dopis v katerem predsedstvo seznanjajo s  težavami  z vsipom 

števila sodnikov. Iz dopisa je razvidno, da je svojo sodniško kariero končal Slatinšek Slavko. 
 
SKLEP 1: 
Komisija KIN naj upošteva odpoved sojenja Slatinšek Slavka in predlaga možne spremembe B 
liste. 
 
 
Ad 2.) 
 
Predsedstvo je prejelo pritožbi DOS Gorenjska (za sodnika Zrinski Štefana) in DOS Koroška (za sodnika 
Slatinšek Slavka) glede sestave sodniških list. Pritožbe je obravnavala komisija KIN in v zapisniku 
podala predloge oz. sklepe. Predsedstvo je zapisnik vzelo na znanje in se s sklepi komisije KIN strinjalo. 
Predsednik KIN Seifried Marko je po odstopu Demšar Ivana iz komisije za novega člana predlagal 
Lečnik Jožefa. 
 



SKLEP 2: 
Predsedstvo potrjuje Lečnik Jožefa za člana komisije KIN. 
 
 
Ad 3.) 
 
Komisija KIN je poslala predlog C in D liste sodnikov in zapisnikarjev. DOS Dolenjska je sporočila, da 
zaradi odpovedi sojenja Rostohar Katje dodatno predlagajo Laban Aleksandra na C listo sodnikov. 
Sodnik izpolnjuje vse pogoje. 
 
SKLEP 3: 
Laban Aleksandrer se uvrsti na C listo, predlagano listo pa predsedstvo s tem dopolnilom potrjuje. 
Prav tako se potrjuje D listo sodnikov in zapisnikarjev. 
Sodniki, ki so uvrščeni na listo zapisnikarjev lahko na tekmah pišejo samo zapisnike. V primeru, da 
bodo ti sodniki na tekmah sodili niso upravičeni do sodniškega nadomestila za sojenje. 
 
S strani treh DOS-ov (DOS Koroška, DOS Pomurje in DOS Žalec) so prišle prošnje za uvrstitev 
nekaterih sodnikov, ki niso bili na seminarju na listo sodnikov za novo sezono. Predsedstvo je pravočasno 
opozarjalo, da bodo na listi sodnikov samo tisti, ki bodo izpolnili vse pogoje. Eden od teh je tudi udeležba 
na licenčnem seminarju. 
 
SKLEP 4: 
Sodniki, ki se niso udeležili licenčnih seminarjev, se lahko prijavijo na seminar, ki bo v Mariboru v 
nedeljo 25.9.2005v dvorani Tabor, z začetkom ob 15. uri. Sodniki morajo za udeležbo plačati dva 
dni pred seminarjem na račun OZS ( TRR: Nova LB d.d. 02010-0013469580) 3 – kratno članarino 
(sodniki D liste 12.000 sit, zapisnikarji 9.000 sit). Z zbranimi sredstvi se bo krilo stroške 
predavateljev. Udeležba brez potrdila o plačilu ni možna! 
 
 
Ad 4.) 
 
Na posvetu delegatov in kontrolorjev v Šoštanju se je odvijala razprava o načinu ocenjevanja v novi 
sezoni. Po dolgi diskusiji je bil sprejet konsenz in predlog, da dogovorjeni način potrdi tudi predsedstvo. 
Predsednica, ki se je tega posveta udeležila je glede na to, da so se s predlogom strinjali tako sodniki kot 
D-K, obljubila, da bo predlog predstavila predsedstvu. 
Predsedstvo se je s predlogom strinjalo. 
 
SKLEP 5: 
V novi tekmovalni sezoni se pride na tajno ocenjevanje na obrazcu R-4, vse ocene pa bodo sodniki 
izvedeli po končani sezoni. Vse potankosti o ocenjevanju bodo sodniki in D-K prejeli v navodilih za 
ocenjevanje (objavljeno tudi na spletni strani).  
 
 
Ad 5.) 
 
Predsedstvo je prejelo poročilo o prvenstvo za odbojko na mivki. Iz poročila je razvidno, da je delo 
potekalo dobro. 
 
SKLEP 6: 
Sezona odbojke na mivki je bila s strani sodnikov uspešno končana, za kar sta zaslužena predvsem 
aktivna člana komisije za odbojko na mivki. 
 
 
 
 
 



 
Ad 6.) 
 
Pod razno je predsedstvo obravnavalo: 

• V primeru, da bo NO podal poročilo o ocenah v pretekli sezoni, bo predsedstvo poročilo 
obravnavalo. 

• DOS Gorenjska je poslala pritožbo Pevc Antona glede razloga za opomin, ki mu je bil izrečen 
zaradi neprimernega postopka kontaktiranja s CEV. V 16. sklepu 22. seje predsedstva je v 
obrazložitvi razlog preveč ohlapno zapisan, saj Pevc Anton zelo uspešno sodi na mednarodni 
sceni odbojke na mivki. 

 
SKLEP 7: 
Pritožba DOS Gorenjska se zavrne, saj je bil razlog za opomin Pevc Antonu nepravilen postopek 
kontaktiranja s CEV. Vsa uradna vprašanja in dopisi na CEV in FIVB morajo iti preko pisarne 
OZS.  
 

• Mohorčič Domen je podal vprašanje ali je lahko sodnik B liste in hkrati tudi aktivni igralec. 
 
SKLEP 8: 
Funkcije so nezdružljive, zato se mora sodnik odločiti ali bo sodil ali igral in o tem obvesti 
sekretarja. 
 

• DOS Maribor je poslal prošnjo, da se dovoli sojenje Miklošič Sanji na turnirju v Avstriji, za 
katerega je prejela vabilo. 

 
SKLEP 9: 
Sojenje Miklošič Sanje na turnirju v Avstriji se dovoli. 
 

• DOS Dolenjska je poslala poročilo o opravljenem izpitu za dva nova sodnika. 
 
SKLEP 10: 
Predsedstvo novih sodnikov občinskega razreda ne potrjuje. DOS-i morajo poročilo poslati Izpitni 
komisiji in sekretarju ZOSS. 
 

• Iz DOS-ov se pojavljajo vprašanja glede sofinanciranja opreme. 
 
SKLEP 11: 
Glede na sklep predsedstva se bo sofinancirala sodniška oprema sodnikom D liste in zapisnikarjev, 
ki bodo pravočasno naročili opremo, v višini 5.000 sit / sodnika. Sodniki, ki ne bodo pravočasno 
naročili opreme do subvencije ne bodo upravičeni, prav tako pa ne bo možno naročilo prek ZOSS, 
ampak direktno pri dobavitelju. Sodniki, ki ne bodo imeli nove sodniške opreme ne bodo smeli 
soditi! 
Oprema bo dobavljena ob koncu oktobra, do takrat pa morajo sodniki soditi v stari opremi. 
 

• DOS Ljubljana je poslal pritožbo na sestavo liste D-K, na kateri ni Mirnik Janeza. 
 
SKLEP 12: 
Komisija SKS je poslala dodatno obrazložitev zakaj na listo ni uvrstila Mirnik Janeza. Pritožba 
DOS Ljubljana se zavrne. 
 

• Na posvetu delegatov in kontrolorjev sojenja ni bilo brez opravičila nekaterih sodnikov. 
Opravičila za neudeležbo so poslali: Gril David, Pevc Anton, Hrovat Brane, Janko Plešnik, Borko 
Miran, Peter Končnik in Branko Hrga.  

 
SKLEP 13: 



Sodniki, ki se posveta brez opravičila niso udeležili, morajo opraviti dve dodatni brezplačni 
kontroli v tekmovalni sezoni 2005/2006. Ti sodniki so: Franc Drago, Skudnik Boris in Stegnar Jure; 
 

• S strani Zadražnik Markota je bil podan predlog, da bi študentom fakultete za šport, ki bi opravili 
izpit iz odbojke, priznali izpit za občinski razred. 

 
SKLEP 14: 
Predlog naj prouči komisija KIN. 
 

• V pravilnikih OZS je določeno, da sodniške liste potrjuje TK OZS. 
 
SKLEP 15: 
Sodniške liste je potrebno poslati v potrditev TK OZS. 
 

• Pri ministrstvu za šolstvo in šport moramo dobiti potrjen pravilnik o usposabljanju odbojkarskih 
sodnikov, s katerim bomo lahko pridobili status samostojnega športnega delavca. 

 
SKLEP 16: 
Sekretar naj skupaj s komisijo KIN pripravi pravilnik o usposabljanju sodnikov, ki se ga nato 
pošlje v potrditev Strokovnemu svetu ministrstva za šolstvo in šport. 
 

• Na EP za moške v Rimu je na finalu kot prvi sodnik sodil Peter Končnik, za kar mu predsedstvo 
čestita. 

• Na skupščini CEV je bil kot stalni član sodniške komisije pri CEV (ERC) izvoljen Lečnik Jožef, 
za kar mu predsedstvo čestita. 

 
 
 
 
 
Seja je bila končana ob 1900. 
 
 
 
 

Sekretar ZOSS       Predsednica ZOSS 

 Dejan Perčič             Jana Prešeren 

 

 

 


